
 
 

 

 
 
 
Vraag 
 
Dag, 
 
Wij hebben een aantal technische omtrent duurzame opwek van energie 
1) In de motie van 26-9-2024 wordt het College gevraagd om het beleid te hereiken. Welke stappen 
zijn inmiddels genomen en wanneer zouden wij hier al (de eerste) resultaten van kunnen zien? 
2) Op 25-3-2025 is er een RIB gekomen. Hierin werd aangegeven dat men verwacht half april meer 
duidelijkheid te kunnen geven. Kan er wellicht al meer duidelijkheid gegeven worden? 
3) De Provincie zou aan de slag gaan met een project MER, is er al zicht op wanneer die start en/of 
wanneer de resultaten bekend worden?  
 
Bedankt vast voor de reactie. 
 
 
Antwoord 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vraag d.d. : 02-06-2025 
Onderwerp 
 

: Duurzaam opwekken van energie 

Van : Dhr. T. Jansen (VVD) 
Afhandeling door : <behandelaar invullen> 
Afgehandeld d.d. 
 

: <wordt ingevuld door griffier> 


